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Bestyrelsesmøde i Glim Vandværk 30.01.2025 
 

1. VELKOMST OG GODKENDELSE AF DAGSORDEN, VED LOTTE KNOBLAUCH 
 

2. KONSTITUERING AF BESTYRELSEN 
Formand:   Per Stallknecht 
Øvrige medlemmer: Lotte Knoblauch 
   Kristina Simonsen 
   Allan Otte 
   Lars Rasmussen 
Suppleant:  Jørgen Bagge 
Kasserer:   Dorte Malmberg Rasmussen 
 
Skal man have en næstformand? I så fald bliver det Lars 
 
Opgavefordeling 
Input fra kommunen og andre steder; kommune- og kontrolplan; Vandværkets drift = Per 
Hjemmeside= Lars 
 

3. OPFØLGNING PÅ TIDLIGERE MØDE 
 

4. PKT. FRA GENERALFORSAMLING 
4.1. NØDGENERATOR 

Per har ikke undersøgt det yderligere, da vi skal blive enige om hvad vi vil med en 
generator. Skal det være til hvis strømmen går 3-5 timer, eller til hvis den går i 
flere dage? 
Vi tager det op igen på generalforsamlingen. 
Hvad koster en generator og 1200 L diesel? Per undersøger. 

4.2. ROBOTPLÆNEKLIPPER 
En robot vil koste 15.000-20.000 kr, som vil kunne være tilbagebetalt på 2-3 år. 
Hvis vi planter nogle felter med vild med vilje og dermed mindsker græsarealet, 
kan vi nøjes med en robot til 7.000-10.000 kr. Den vil kunne være tilbage betalt 
på 1 år.  
Efter nogen diskussion bliver det besluttet at droppe robotplæneklipperen, da 
det bliver tidskrævende med service etc.  

4.3. VILD MED VILJE PÅ TREKANTEN UDEN FOR HÆKKEN 
Lotte har ikke kontaktet Tolstrup, men vi dropper det og planter et eller to felter 
på vandværksgrunden (100-200 kvm.)  
Lars undersøger hvad en blomsterblanding vil koste. 
 

5. SKRIVELSE OM PROCEDURE VED MANGLENDE BETALING 
Vi er generelt udfordret med at brugerne betaler for sent eller ikke overholder fristen for 
aflevering for måleraflæsninger, hvilket giver mere arbejde til kassereren. 
Der er forslag om en opstramning af procedure, således at man ikke længere får 3 
rykkere, men kun 1 før vi lukker for vandet.  
Derudover skal vores takster justeres, så de afspejler de andre vandværker og måske 
kan få brugerne til at tage frister for betalinger og aflæsninger mere alvorligt.  
Lotte har et udkast.  
Når en bruger ikke betaler sit udestående, er Vandværket i sin gode ret til at lukke 
vandet. Hvis der er børn på matriklen, har vi pligt til at underrette kommunen. Lars 
kontakter Lejre Kommune og finder ud af procedure, og hvem man skal kontakte. 
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6. EVENTUELT 
6.1. VANDKVALITET 

Per: vi har for meget nitrit i vandet, selvom vi har fået kobberplader i. 
Der kommer en ny ledning og så afventer vi resultatet af det. 

6.2. REGNSKAB 
Lotte: Pernille i nummer 3 vil gerne lave revision på regnskabet, men ønsker ikke 
at indtræde i bestyrelsen. Men vi mangler fortsat en, der kan stille regnskabet op. 
Kristina vil spørge sin revisor.  
Lars har undersøgt prisen på ekstern administration af kassererposten. Prisen 
ender på 30.00.-50.000 kr. og det fordrer, at der er fjernaflæsning af vandmålerne 
som vi ikke har i øjeblikket) 
Jørgen påpeger at fjernaflæsning vil kunne hindre/opdage vandbrud.  
Vi konkluderer, at brugerne selv har pligt til at holde øje med deres vandforbrug.  

6.3. ROTTER 
Kristina spørger, om andre i byen døjer med rotter? Per har haft dem på besøg.   
 

7. NÆSTE MØDE 
Der afholdes forberedende møde 26 marts 2025 kl. 19.00 hos Dorte. 
 
Der afholdes Generalforsamling 2. april 2025 kl. 19.00 
Der er deadline for forslag til punkter til generalforsamlingen 1. marts – Dorte sender en 
mail ud.  
På valg til generalforsamling: Per og Lars – og kassereren 
 
Der afholdes konstituerende bestyrelsesmøde 2. april 2025 kl. 20.45 
 
Derudover aftales bestyrelsesmøder i august og november 2025. 
 


